

## 2018 Church Theme: “Living Out Christ, Revitalizing Our Life”

### WVCAC Vision Statement

Our church vision is to become a cross generation, multi-cultural church fulfilling God's Great Commission. The Chinese and English speaking congregations will unite together without division to achieve that vision in the community we serve.

### Announcement

#### **Merry Christmas**

On behalf of WVCAC, wish everybody a Merry Christmas.

#### **Pastoral Search Committee update**

Senior Pastor Candidate, Rev. Philip Chu will be meeting with fellowship groups on Jan 11<sup>th</sup>, 12<sup>th</sup>. He will be preaching at Combined Worship on Jan 13<sup>th</sup>, please pray for our Pastoral Search Committee.

#### **Pastoral Staffs Appreciation**

We would like to show our appreciation to Pastor and Office staffs. Today is the last day to collect “Love Offering”. Please write “love offering” on the memo or offering envelope.

#### **Office update**

Due to Christmas holidays, Church Office will be closed on Tue and Wed (12/25 & 12/26). Wish you have a Merry Christmas.

#### **Combined Worship**

Dec 30<sup>th</sup> (next Sunday) 9:30am we will have combined Worships in the Sanctuary..

#### **2018 Church Expense Reimbursement**

Please turn in all dept head approved & signed Expense Reimbursement form to Finance Dept (Eliza Cheong) by 1/6/2019.

#### **Wed night Prayer Meeting**

Due to Christmas holiday, Wed night (12/26) will be canceled.

#### **Sunday School & CFS update**

Winter Sunday School will be announced later, stay tuned.

#### **Line Dance & U-Jam**

In the whole month of Jan, Line Dance & U-Jam will be combined together at 9:45am and will be free for everybody who want to join. Welcome to invite friends.

#### **Awana**

Awana will be on 1<sup>st</sup> and 3<sup>rd</sup> Sat 7:00pm at Social Hall each month. Welcome to invite kids to join. Details please contact Emma Luo.

#### **Marketable Securities offering**

If you want to make contribution in form of marketable securities such as stocks, bonds, please make the transfer before 12/31 for 2018 offering. Details please refer to insert.

#### **Parking Lot**

We have reserved 4 parking spaces for new comers/guest speakers and special need people. Please do not park there.

## 2018 年教會主題: 活出基督, 喚醒生命

### 恩泉谷宣道會異象:

我們的異象是成為一個跨越不同年代和具有多種文化的教會, 成全神的大使命。說英語和說華語的會眾聯合一起, 無分彼此, 在我們服務的社區中成就這異象。

### 《家事分享》

- 謹代表恩泉谷宣道會祝弟兄姊妹聖誕快樂。

- 主任牧師候選人朱秋原牧師將於 1/11 日及 12 日與團契小組會面。並於 1/13 日(主日)聯合崇拜中證道, 請為聘牧小組禱告。

- 為感謝教牧及同工們過往一年的辛勞, 教會將於今天最後收取愛心奉獻, 支票 memo 或奉獻封上請註明 " Love Offering 愛心奉獻"。

- 因聖誕節假期緣故, 教會辦公室將於本週二及週三 (12/25 & 12/26) 補假, 祝聖誕快樂。

- 聯合崇拜於下主日(12/30)早上 9:30 在大堂舉行, 歡迎弟兄姊妹參加。

- 所有 2018 年教會開支, 請於 2019 年 1/6 日前申報, 請把已獲所屬部門負責人簽署的申報表, 交予財政部 (Eliza Cheong 姊妹) 或教會辦公室, 有關詳情請與財政部聯絡。

- 因聖誕節假期緣故, 本週三 (12/26) 晚祈禱會將暫停一次。

- 冬季成人主日學及木匠樂園詳情稍後公佈。

- 排舞班及 U-Jam 健康舞將於一月份聯合教授, 時間 9:45 開始, 並免費參加。歡迎邀請朋友參加。

- Awana 於每月第一及第三個週六晚 7:00-9:00 舉行, 歡迎小朋友參加, 詳情請與 Emma Luo 姊妹聯絡。

- 弟兄姊妹如想以股票或債券形式奉獻, 須在本年 12/31 日前轉賬以作 2018 年奉獻。詳情請參閱夾頁。

- 教會預留了四個停車位給新朋友/講員及有特別需要的人使用, 弟兄姊妹請盡量不要停泊使用。

中文堂主日崇拜

	本週(十二月廿三日) 聯合崇拜	下週(十二月卅日) 聯合崇拜
證道	羅旭旋傳道	江錦強牧師
英語翻譯	郭張美英姊妹	方陳碧薇姊妹
主席	溫紹節弟兄	胡顯宗弟兄
敬拜	梁智邦弟兄	彭駿榮弟兄
招待	古畹恆姊妹, 歐陽碧娟姊妹	古畹恆姊妹, 歐陽碧娟姊妹
影音	陳文基弟兄, 黃立彪弟兄	楊賴燕微姊妹, 黃立彪弟兄
國語翻譯		馮顯微知姊妹
茶點	梁智邦弟兄	葉偉明弟兄

Sunday Worship Helpers

	Dec 23 <sup>rd</sup> Combined Worship	Dec 30 <sup>th</sup> Combined Worship
Sermon	Pastor Lewis Luo	Pastor Wilfred Kong
English Interpreter	Amour Kwok	Florence Fong
Presider	Jet Wan	Arthur Woo
Praise	Dennis Leung	Michael Pang
Usher	Lena Gu, Bea Ouyang	Lena Gu, Bea Ouyang
Audio/Visual	Bill Huang, Bodin Chan	Bill Huang, Nancy Young
Refreshment	Dennis Leung	Francis Yip

恩泉谷宣道會

West Valley Christian Alliance Church

12/23/2018 9:30am – 10:45am

Praise 敬拜讚美.....Dennis Leung 梁智邦弟兄

Advent Refection 將臨節燃點燭

Pastoral Prayer 牧禱.....Pastor Jason 蘇在賢牧師

Sermon 證道: .....Pastor Lewis 羅旭旋傳道  
Interpreter: Amour Kwok 郭張美英姊妹

Jesus Gives You Peace 耶穌賜你平安

Luke 路加福音 2:8-14, Matthew 馬太福音 2:1-3, 16

Praise 唱詩: *Holy One* 以色列的聖者

Welcome 歡迎..... Jet Wan 溫紹節弟兄

Offering & Announcement 奉獻/報告..... Jet Wan 溫紹節弟兄

Benediction 祝福.....Pastor Jason 蘇在賢牧師

主任牧師(暫代): 江錦強牧師 408-439-0467 revwilfredkong@gmail.com

英文部牧師: 蘇在賢牧師 408-244-9225 jason.so@wv-cac.org

中文部實習傳道: 羅旭旋傳道 408-244-9225 lewis.luo@wv-cac.org

行政秘書: 宋家慧姊妹 408-244-9225 betty.sung@wv-cac.org

教會地址: 3003 Moorpark Avenue, San Jose, CA 95128 408-244-9225

網址: <http://www.westvalleyalliance.org>